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U przejmie proszq o udzielenie informacjijaka jest wysokosc
zadluienia czynszowego na dzierl 3L.12.2015r na lokalach socjalnych,
komunalnych, u2ytkowych itp. w rozbiciu na zadiu2enie podstawowe oraz
na liczone odsetki ustawowe,

Przypomnq ie na dzieri 1.01.2015r zadiuienie powstare z tytulu niepiacenia
czynszu i iwiadczeri przez mieszkaric6w budynk5w mieszkalnych bqdqcych pod
zarzEdem iadministraciq AZK wynosilo lqcznie z odsetkami okoto 70 miliondw
300 tvs zt^

Z powa2aniem


